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Folketingsmedlem Mike Legarth (KF) har den 2. september 2013 stillet mig 

følgende spørgsmål, som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål nr. S 2307: 

Mener ministeren, at det er rimeligt, at offentlige myndigheder i årevis kan 

have sager kørende med planer om at reservere arealer til senere at eksproprie-

re private grunde og ejendomme? 

Svar: 

Det fremgår ikke af spørgsmålet, om der er tale om en konkret sag, herunder 

hvilken myndighed eller lovgivning den pågældende sag i givet fald måtte ved-

røre.  

Jeg kan oplyse, at jeg for de projekter og ekspropriationer, som vi arbejder med 

i Transportministeriet, lægger vægt på, at berørte borgere får en afklaring så 

hurtigt som muligt, samtidig med at processen naturligvis skal sikre en ordent-

lig og grundig behandling af både projekterne og de ekspropriationer mv., som 

projekterne måtte afstedkomme.  

Konkret har staten med den politiske aftale om En ny Storstrømsbro, Holste-

bromotorvejen mv. af 21 marts 2013 iværksat en række initiativer til at sikre 

afklaring af situationen for en række grundejere, som var berørt af statslig 

planlægning, jf. også min besvarelse af spørgsmål S 2308. 

Med venlig hilsen 

Pia Olsen Dyhr  
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